# 成功之路 Roads of Success (ROS)

## 簡要介紹:

成功之路(Roads of Success, ROS)致力於促進中東地區的 人權. 服事當地的婦女. 並對難民、被迫害的基督徒與少 數族群提供各方面的幫助。早在2007年. 埃及裔美國母 女Yvette和Jacqueline親眼目睹了敘利亞難民在約旦的艱 困生活. 他們努力在南加州收集物資. 經過中東同工的 居中聯絡與奔走. 最終取得約旦親王的同意. 將第一批. 貨櫃運送到約旦的敘利亞難民營。至今, 他們不間斷的 向約旦、埃及等地的難民發送貨櫃箱, 並與美國空軍合 作. 通過「飛行騎士」行動向伊拉克運送救援物資. 提供 食物、衣服、玩具以及醫療用品給中東的少數族群和受 迫害的基督徒。在2014年,他們開始了一項名為「希望的 種子」指導計劃. 該計劃幫助難民青年建立正確的價值 觀與自信心, 使他們成為未來新興的領袖。ROS也救助了 很多被ISIS襲擊和強暴的年輕女孩. 他們在開羅的 Zewaila地區進行「科技勝過創傷」課程. 幫助她們重拾對 生活的信心, 也將福音傳給她們, 使她們得到一生真正 的依靠和盼望。2016年至今, ROS的代表也持續在美國 國會、英國議會和聯合國發表講話. 在對受迫害基督徒 的審查中作證。他們的團隊繼續為中東的基督徒爭取權 益。在近幾年,他們持續積極擴張到埃及、敘利亞、黎巴 嫩、伊拉克北部這幾個國家,從2023年起,他們開始在 伊拉克北部錫吉支援。設立了家庭科診所和婦科診所滿 足當地醫療需求,並繼續在埃及、敘利亞、黎巴嫩、烏克 蘭提供常規服務。

尤其在2023年,他們第一次前往非洲肯亞,為 1000 名飢餓兒童提供整個學期的食物,並在旅程中接見了肯亞第一夫人,她對成功之路的努力表示感謝,並探討了持續合作的途徑。除了非洲以外,他們的使命是在2024年持續關懷各地的難民,他們也將前往伊拉克北部庫德斯坦的敘利亞難民營,協助提供充分的醫療資源,幫助更多難民。

#### **Brief Introduction:**

Road to Success (ROS) is committed to promoting human rights in the Middle East, serving local women, and providing assistance to refugees, persecuted Christians and minorities in all aspects. As early as 2007, Egyptian-American mother and daughter Yvette and Jacqueline witnessed the difficult life of Syrian refugees in Jordan. They worked hard to collect supplies in Southern California. With the middle-eastern co-workers' contact and connection, they finally obtained the consent of the Prince of Jordan, and delivered the first batch of containers to a Syrian refugee camp in Jordan. So far, they have continuously sent containers to refugees in Iraq, Jordan, Egypt and other places, and provided food, clothes, toys, and medical supplies to minorities and persecuted Christians in the Middle East. In 2014, they started a mentoring program called "Seeds of Hope", which helps refugee youths to build correct values and self-confidence, so that they can become emerging leaders in the future. Since 2016, ROS representatives have also continued to

speak before the US Congress, the British Parliament and the United Nations, testifying in reviews of persecuted Christians. Their team continues to fight for the rights of Christians in the Middle East. In recent years, they have continued to actively expand to Egypt, Syria, Lebanon, and northern Iraq. Starting in 2023, they began to support Sigi in northern Iraq. Family medicine clinics and gynecology clinics were established to meet local medical needs and continue to provide routine services in Egypt, Syria, Lebanon, and Ukraine.

Especially in 2023, they went to Kenya, Africa, for the first time to provide food for 1,000 hungry children throughout the semester. During the journey, they met with the First Lady of Kenya. She expressed her gratitude for her efforts on the road to success and discussed the Pathways to continued collaboration. In addition to Africa, their mission is to continue caring for refugees everywhere in 2024. They will also go to the Syrian refugee camp in Kurdistan in northern Iraq to help provide adequate medical resources and help more refugees.

## 代禱事項:

- 1. 請為成功之路在中東地區的同工代禱, 他們常往來於中東戰亂地區, 求神保護他們的人身安全。
- 2. 請為成功之路所需的經費與物資代禱, 讓這些物資 在家庭最需要的時候收到, 並幫助成千上萬的人度 過了困難時期。

- 3. 請為成功之路在幫忙各地難民區的基本物資代禱, 尤其中東許多地方,在冬天氣溫正迅速降至冰點以 下,許多家庭仍需要基本物資來過冬,為他們迫切 募集集資金購買衣物、基本用品以及用於爐灶和取 暖的燃氣禱告,求神親自供應。
- 4. 並求神為他們在非洲肯亞的事工禱告, 求神保守他們肯亞的事工蓬勃發展, 使他們能夠為更多孩童與當地居民提供醫療與發送食物服務代禱。

### **Prayer Items:**

- 1. Please pray for ROS's co-workers in the Middle East. They often travel to the war-torn areas in the Middle East. May God protect their personal safety.
- 2. Please pray for funding and supplies needed on the road to success, so that these supplies are received when families need them most and help thousands of people get through difficult times.
- 3. Please pray for ROS in helping to provide basic supplies to refugee areas in various places. Especially in many places in the Middle East, the temperature is rapidly dropping below freezing in winter. Many families still need basic supplies to survive the winter. We urgently raise funds for them to buy clothing and basic supplies. Pray for supplies and gas for stoves and heating, and ask God Himself to provide them.
- 4. Pray for God to pray for their ministry in Kenya, Africa, and to protect their ministry in Kenya from flourishing

so that they can provide medical care and deliver food services to more children and local residents.